
Beszámoló 

Kedves Hallgatók! 

Az alábbiakban szeretném megosztani a tapasztalataimat az Universitá di Foggia-ról és az ott töltött 

Erasmus programról. 

Oktatás 

Az egyetemnek több épülete van, amik a város különböző pontjain helyezkednek el, így a végzett 

szaktól függően érdemes rá figyelni, hogy a lehető legközelebb eső szállást tudjuk választani, mivel 

jelentős távolságra vannak egymástól. Az épületek, amikben jártam szépek és modernek voltak. 

Nem volt egyértelmű, hogy mit hol találunk ezeken belül, így legtöbbször emailben tudakozódtunk 

minden program előtt, hogy pontosan melyik is a helyszín. 

Az Erasmus koordinátorok igyekeztek segítőkészek lenni, de nem nagyon lehetett őket utolérni 

semmilyen formátumban és ez a professzorokra is igaz volt. Több levél és jó pár hét után volt 

jellemző, hogy válaszoltak, eléggé rámenősnek kell lenni, erre jó ha számít az ember. 

Ezen kívül fontos, hogy nagyon kevesen tudnak angolul mind a munkatársak, mind a professzorok 

közül, így hiába tüntetik fel, hogy angol nyelven is tudnak oktatást és segítséget nyújtani, nagyon 

kevés a ténylegesen megkereshető ember és olyan tantárgy, ahol nem olasz nyelvű vizsgát várnának 

el. 

Összességében azt tudom mondani, hogy az oktatás elég olaszosan folyik és utána kell mennie az 

embernek, ha szeretne valamit. 

Szabadidő 

Igyekeztek több erasmusos programot is szervezni a félév során, amik elég jó hangulatúan teltek, de 

érdemes nagyobb tartalékkal érkezni, ha részt szeretnénk venni, mivel mindegyik részvételi díjhoz 

kötött, és ezen felül nyilvánvalóan mindenki a saját fogyasztását is állja. 

A városnak vannak szép és kevésbé szebb és veszélyes részei is. Ennek megtanulásához kellet, hogy 

ellopják a telefonomat fényes nappal. Vonattal sok szép hely elérhető a környéken, de szerveztek is 

távolabbi buszos kirándulásokat az egyetemen is. 

Több konditerem is van a városban, kicsit borsosabb áron, mint itthon, de elég jól felszereltek és jó 

hangulatúak. 

Nyelvtanulás 

Én azt ajánlanám, hogy kiutazás előtt célszerű olaszul tanulni valamennyit, hogy a boltokban, 

közlekedésnél el tudjon boldogulni az ember, hiszen tényleg rettentő kevesen beszélnek más nyelvet, 

valamint előre rákérdezni, hogy hogyan lesz a nyelvoktatás megvalósítva. Nálunk először ingyenesen 

hirdették, de az elindulása előtt kiderült, hogy nem kevés összegbe fog kerülni a részvétel, így végül 

nem is tudtam csatlakozni a csoporthoz. 

Összegzés 

Őszintén szólva, nekem nem volt a legpozitívabb élmény a Foggiában töltött idő, de nem bánom, hogy 

elmentem, mert rengeteget tudtam fejlődni személyiség szempontjából és megtapasztalhattam egy 

teljesen más, mint kiderült, számomra nem túl megfelelő, kultúrát. Bár limitált volt az angol végett a 



tanulási lehetőség, érdekesek voltak azok a tantárgyak, amiket teljesítettem és jó kiegészítése volt az 

itthoni tanulmányaimnak. 

Akármi kérdésetek lenne, vagy segítség kell foggiai tanulással kapcsolatban nyugodtan keressetek! 
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